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V súlade s rokovacím poriadkom pre zvolávanie zasadnutí obecného zastupiteľstva podľa § 12 
zákona číslo 369/1990 Zbierky zákonov o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 
doplnení starosta obce Nižná Slaná na deň 28. apríla 2025 

 

zvolal 
1. zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

obce Nižná Slaná v roku 2025. 
 

Všetci poslanci boli na rokovanie pozvaní a pozvánkami oboznámení s programom rokovania. 

 

Prítomní: 
Starosta obce: Tibor Jerga 
Poslanci OZ: Beáta Jungerová, Branislav Grančák, Ján Junger, Ing. Martin 

Gazdík, Adrián Mako, Zoltán Tóth, Ondrej Kašai 
 

Neprítomní: 
Poslanci OZ: Stanislav Beňo, Roman Anderko 
Hlavný kontrolór obce: Ing. Peter Majorčík 
 

Rokovania sa ďalej zúčastnili 3 ľudia podľa prezenčnej listiny zo zasadnutia. 

 

Rokovanie sa začalo prvým bodom rokovania o 16:05 hod. 

 

Starosta obce: 

Tibor Jerga   

Overovatelia zápisnice: 

Branislav Grančák   

Adrián Mako   
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Bod rokovania 
č. 1 

Otvorenie zasadnutia 
1. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice 
2. Program zasadnutia zastupiteľstva 
3. Kontrola plnenia uznesení 

 

Tibor Jerga začal zasadnutie o 16:05 hod, privítal všetkých zúčastnených a ujal sa jeho 
vedenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo 

01/2025/1.1  A. volí 
návrhovú komisiu v zložení: 

 Ján Junger, Beata Jungerová, Ondrej Kašai 

 

B. určuje 
B1. zapisovateľa zápisnice: 

Zuzanu Vandrášikovú 

B2. overovateľov zápisnice v zložení: 

Branislav Grančák, Adrián Mako 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 08/2024/1.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Beňo, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Beňo, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
Tibor Jerga – prišla pani Sentpéteryová a ponúkla obci pozemok pod futbalovým ihriskom. 

Mgr. Tomáš Ladňák – jedná sa o to, pani Sentpéteryová by si chcela dať na poriadok pozemok, 
ktorý je pod ihriskom, nakoľko kúsok pozemku pod týmto ihriskom vlastnila mama pani 
Sentpéteryovej. Riešilo sa to už dávno, ale nikdy sa to do katastra nezapísalo. Či už za pána 
Boroša, alebo za pána Vielohu. Teraz je ten pozemok prededený, tak keď už to má na mene, 
rada by si to už dala do poriadku, nakoľko je pre ňu ten kúsok pozemku nepotrebný. 

Mgr. Tomáš Ladňák názorne ukázal poslancom predmetný pozemok o ktorý sa jedná. 
Prechádza krajom ihriska a bránkami, jedná sa o 4 podielových vlastníkov, kde každý by sa 
vysporiadal podľa výšky podielu. 

Tibor Jerga – ďalším pridaným bodom je zámer zámeny nehnuteľností, jedná sa o pozemky 
pod hlavnou cestou, tiež to riešime už dlhodobo. Rokovali sme s SG5, teraz je to už pán 
Rochfaluši. V tom čase nechcel tieto pozemky riešiť, nakoľko správa ciest mala tiež o určité 
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pozemky od neho, tak sa dohodli tak, že keď sa ukončí štátna cesta, tak správa ciest pripraví 
zmluvu a na základe toho budú komunikovať aj s nami. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo 

01/2025/1.2  schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa priloženej pozvánky 
na zasadnutie obecného zastupiteľstva č. OcÚNS315/2025-1962 
doplnený o nasledovné body: 

4.4. Odkúpenie nehnuteľnosti do vlastníctva obce: pozemok 
pod futbalovým ihriskom 

4.5. Zámer zámeny nehnuteľností: zámena pozemkov pod 
komunikáciami medzi obcou Nižná Slaná a Jurajom 
Rochfalušim 

8. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Nižná Slaná za 
rok 2024 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/1.2: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
K bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo 

01/2025/1.3  berie na vedomie 
priebežné plnenie uznesení prijatých na predchádzajúcich zasadnutiach 
obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/1.3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 2 

Interné predpisy obce 
1. Interný predpis obce Nižná Slaná č. 02/2025: Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nižná 
Slaná 

 

Mgr. Tomáš Ladňák – nastala zmena zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí. Mení sa len 
minimálne, prichádza k niekoľkých drobným zmenám, čo sa týka prevodov pozemkov. 

- Zvyšujú sa možnosti ako dať dôvody hodné osobitného zreteľa, doteraz sme mohli mať len 4: 
verejnoprospešný účel, účelnejšie využitie majetku, prevod vlastníctva pre významné 
investície, alebo keď nie je možné previesť inou ako súťažnou formou, čiže je neupotrebiteľný 
pre niekoho iného ako pre danú osobu alebo záujemcov. 

- Pridáva sa že môžeme prevádzať z dôvodu hodného osobitného zreteľa aj  vtedy keď sa tým 
podporí ochrana životného prostredia, alebo bezpečnosť obyvateľov pred mimoriadnymi 
udalosťami, a môžu byť aj ďalšie dôvody, o ktorých pri výkone samosprávy  rozhodne svojou 
formuláciou obecné zastupiteľstvo obce. No a nová povinnosť pre mňa, keďže zverejňujem 
zámery na zámenu, prevod, alebo kúpu, atď, je to, v každom zámere je potrebné uviesť 
všeobecnú hodnotu prevádzaného majetku obce, pokiaľ je vyššia ako 3 500 Eur. Ak je vyššia 
ako 3 500 Eur, môže rozhodovať zastupiteľstvo len vo výnimočných prípadoch z dôvodov 
hodných osobitného zreteľa a sú tam aj prísnejšie podmienky. Keď je všeobecná hodnota 
majetku do 3 500 Eur, v tom prípade môžeme prevádzať bez problémov. My sme si to ošetrili  
v roku 2023 vo VZN 6/2023, kedy sme určili ceny pozemkov v obci Nižná Slaná 3,33 Eur/m2, 
čiže podľa toho vieme vypočítať, či tá všeobecná hodnota majetku je, alebo nie je do 3 500 Eur. 

Potom ešte drobné veci, budeme musieť v prípade, že rozhodnete že pôjdeme smerom 
obchodnej  súťaže alebo inej ponuky, ktorá je priamym predajom, máme mať zriadenú vlastnú 
e-mailovú schránku, do ktorej bude mať prístup iba predseda komisie. Jedná sa o zásadu 
mlčanlivosti, ktorú musíme dodržať.  

Ostatné sa nemení, všetko ostáva, akurát dopisujeme ešte jednu vetu, keďže prišli sme aj teraz 
na to, keď potrebujeme vyradiť jednu starú kosačku, že čo je vlastne vyraďovacia komisia. Keď 
sa nejedná o inventarizácie, vtedy je to ústredná komisia, keď je to niekedy, keď sa niečo pokazí 
a potrebujeme rýchlo vyradiť a odpísať z majetku, má to právomoc aj komisia finančná a musí 
o tom jednať. Do 500 Eur rozhoduje starosta obce ako to bolo doteraz, nad 500 Eur rozhodujete 
pre každý majetok Vy. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/2.1  A. prerokovalo 
Návrh Interného predpisu obce Nižná Slaná č. 02/2025 Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nižná Slaná v zmysle 
materiálu č. OcÚNS315/2025-2014 na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva obce Nižná Slaná. 
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B. schvaľuje 
v zmysle § 9, ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov Interný predpis obce Nižná Slaná č. 02/2025 
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nižná Slaná účinné 
od 01. 05. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/2.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 3 

Vstup do MAS – verejno-súkromné partnerstvo 

 

Tibor Jerga – Miestna akčná skupina sa teraz robí nanovo, chceme sa prepojiť s MAS-kou 
Stredný Gemer, čiže prechádzame Štítnik, Roštár a takto zaradom. Ako mikroregión Dobšiná 
sme sa zhodli, že by sme každá obec vstúpila, nakoľko sa môžeme zapájať do projektov 
a výziev, aj do spoločných projektov. Z jedného hľadiska by to bolo dobre, že ten región sa 
začne spájať a rozvíjať. Preto sme aj už navrhovali spoločné projekty, ako napríklad 
cyklochodníky a takto by sme mali väčšiu šancu získať finančné prostriedky.  

Mgr. Tomáš Ladňák – MAS je vlastne verejno-súkromné partnerstvo. To znamená, že do toho 
musí byť zapojených minimálne 13 obcí a takisto musí byť zapojený aj nejaký súkromný sektor, 
to znamená nejakí podnikatelia v rámci toho. Obce musia byť za radom, nesmú ísť na 
preskačku, to znamená, že musia tie obce susediť a vytvoriť nejaký ten súvislý pás. Pre MAS-
ky vyhlasuje ministerstvo špeciálne výzvy na obnovy. Niečo dostanú podnikatelia, niečo 
dostanú obce. Strieda sa to tam. Väčšinou  sú to drobnejšie veci, dajme tomu do 100 000 Eur, 
podľa toho čo sa vyhlasuje v rámci týchto miestnych akčných skupín. Doteraz obec Nižná Slaná 
nebola v žiadnej, teraz vznikla nová iniciatíva, že by sme sa prepojili so Stredným Gemerom – 
Lubeník, Jelšava, Štítnik, až po Dobšinú. Takto by sme vedeli financie čerpať spoločne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/3  A. schvaľuje 
vstup Obce Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, 049 23 Nižná Slaná do 
Miestnej akčnej skupiny (MAS) Verejno-súkromné partnerstvo – 
Stredný Gemer. 

 

B. poveruje 
starostu obce na zastupovanie vo veci komunikácie a vstupu Obce Nižná 
Slaná do verejno-súkromného partnerstva pre Programové obdobie 
2021–2027. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 4 

Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce Nižná Slaná 
1. Predaj nehnuteľného majetku obce – Mgr. Lenka 

Villimová 
2. Prenájom nehnuteľného majetku obce – Mgr. Lenka 

Villimová 
3. Ponuka obce Gemerská Poloma na odkúpenie bytových 

jednotiek v bytovom dome na ul. Mierová 1042/17, 
Nižná Slaná-Nižnoslanská Baňa 

4. Odkúpenie nehnuteľnosti do vlastníctva obce: pozemok 
pod futbalovým ihriskom 

5. Zámer zámeny nehnuteľností: zámena pozemkov pod 
komunikáciami medzi obcou Nižná Slaná a 
spoločnosťou SG5 Inžiniering, s. r. o. 

 

Tibor Jerga – ako sme sa naposledy uzniesli, urobil sa geometrický plán, vyčlenili si to, čo 
potrebovali.  

Mgr. Tomáš Ladňák – dohromady v geometrickom pláne je dohromady 955 m2. Schvaľovali 
sme do 800 m2, nakoniec tým presným zameraním vyšlo 955 m2. 

Tibor Jerga – chceli vlastne až po tú pivnicu čo mal pán Sústrik, obec ten rozdielový kúsok 
využívať určite nebude. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/4.1  A. rozhoduje 
o predaji nehnuteľného majetku obce Nižná Slaná v zmysle § 9a, ods. 15, 
písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 
a predpisov a v zmysle § 4b, ods. 10, písm. f. Interného predpisu č. 
01/2023 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nižná 
Slaná z dôvodov hodných osobitného zreteľa. 

 

DÔVOD HODNÝ OSOBITNÉHO ZRETEĽA: 

V zmysle § 4b, ods. 11, písm. c) Zásad je prevod majetku obce z 
dôvodov hodných osobitného zreteľa možný, pokiaľ prevodom 
vlastníctva majetku obce budú podporené významné investície na 
území obce a v jej okolí: za významné investície je treba 
považovať najmä výstavbu bytového domu pre väčší počet osôb, 
individuálnu výstavbu rodinných domov, výstavbu priemyselnej 
zóny, výstavbu cesty, dráhy, efektívnejšie využívanie verejných 
rozvodov a médií najmä vodovodnej sústavy, kanalizačnej 
sústavy, plynovej sústavy, elektrickej sústavy. 

Kupujúci má záujem o predaj z dôvodu realizácie individuálnej 
výstavby rodinného domu v území určenom územným plánom na 



ZÁPISNICA 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 
č. 01/2025 dňa 28. 4. 2025 

 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 01/2025 

strana 8 z 33 

 

výstavbu v k. ú. Nižná Slaná, obci Nižná Slaná. Parcelu užíva 
rodina žiadateľa dlhé roky na základe nájomných a iných zmlúv 
na záhradkárčenie a tým prispela aj k jej udržiavaniu 
a zveľadeniu. 

 

B. konštatuje 
zverejnenie Oznámenia o zámere zámeny nehnuteľného majetku obce 
Nižná Slaná č. OcÚNS279/2025-1826 v zmysle § 9a, ods. 15, písm. f) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a 
predpisov na centrálnej úradnej elektronickej tabuli obce Nižná Slaná 
dňa 07. 04. 2025. 

 

C. schvaľuje 
prevod nehnuteľného majetku obce formou predaja nehnuteľností v 
zmysle § 9a, ods. 15, písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších zmien a predpisov nasledovným spôsobom: 

 

ZMLUVNÉ STRANY: 

Predávajúci: Obec Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, 049 23 
Nižná Slaná, IČO 00328596 

Kupujúci: Mgr. Lenka Villimová, Okružná 2145/12, 048 01 
Rožňava 

 

PREDMET PREVODU: 

Predmetom prevodu nehnuteľného majetku obce je pozemok 
nachádzajúci sa v k. ú. Nižná Slaná, obec Nižná Slaná, ktorý bol 
odčlenený Geometrickým plánom na zmenu hranice medzi 
pozemkami č. 383/1 a 383/2 č. 46933239-20/2025 zo dňa 
24. 03. 2025, a to pozemok: 

register: parcelné 
číslo: 

výmera 
v m2: 

druh pozemku: 

KN-C 383/2 955 m2 zastavaná plocha a nádvorie 
Celková výmera prevádzanej plochy je 955 m2. 

 

CENA ZA PREVOD: 

Cena za 1 m2:    3,33 € 

Spolu za celý predmet prevodu: 3 180,15 € 

 

D. ukladá 
uzatvorenie Kúpnej zmluvy medzi zmluvnými stranami.  
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Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/4.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
K bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/4.2  A. rozhoduje 
o prenájme nehnuteľného majetku obce Nižná Slaná v zmysle § 9aa, 
ods. 2, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších zmien a predpisov a v zmysle § 5, ods. 2, písm. e) Interného 
predpisu č. 01/2023 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
Nižná Slaná z dôvodov hodných osobitného zreteľa. 

 

DÔVOD HODNÝ OSOBITNÉHO ZRETEĽA: 

V zmysle § 5, ods. 3, písm. a) Zásad je prenájom majetku obce z 
dôvodov hodných osobitného zreteľa možný, pokiaľ nie je možné 
prenechať majetok do nájmu súťažnou formou, nakoľko je 
neupotrebiteľný pre inú osobu ako pre žiadateľa či záujemcu: 
majetok obce je prakticky nepoužiteľný pre obec alebo pre inú 
osobu, než je žiadateľ či záujemca, prístupová cesta je možná iba 
cez majetok záujemcu alebo by prevodom majetku inej osobe 
súťažnou formou by bol žiadateľ či záujemca poškodený. 

 

Nájomca má záujem o prenájom nehnuteľného majetku z toho 
dôvodu, že na ňom stojí betónová garáž, ktorú postavil, užíval, 
o ktorú sa staral a za ktorú riadne platil zosnulý otec nájomcu. 
Prenájmom z dôvodu hodného osobitného zreteľa bude 
umožnené rodine naďalej tento majetok užívať, riadne sa oň 
starať a platiť zaň aj zodpovedajúcu čiastku obci. Pre obec je 
tento majetok neupotrebiteľný a prenájmom inej osobe by bol 
nájomca a žiadateľ poškodený, nakoľko jej rodina predmet nájmu 
udržiava a stará sa oň dlhodobo. 

 

B. konštatuje 
zverejnenie oznámenia o zámere prenájmu nehnuteľného majetku obce 
Nižná Slaná č. OcÚNS283/2025-1846 podľa § 9aa, ods. 2, písm. e) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a 



ZÁPISNICA 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 
č. 01/2025 dňa 28. 4. 2025 

 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 01/2025 

strana 10 z 33 

 

predpisov na centrálnej úradnej elektronickej tabuli obce Nižná Slaná 
dňa 11. 04. 2025. 

 

C. schvaľuje 
prenájom nehnuteľného majetku v zmysle § 9aa, ods. 2, písm. e) zákona 
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a predpisov 
nasledovným spôsobom: 

 

ZMLUVNÉ STRANY: 

Prenajímateľ: Obec Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, 049 23 
Nižná Slaná, IČO 00328596 

Nájomca: Mgr. Lenka Villimová, Okružná 2145/12, 048 01 
Rožňava 

 

PREDMET PRENÁJMU: 

Predmetom prenájmu nehnuteľného majetku obce je časť 
pozemku nachádzajúceho sa v k. ú. Nižná Slaná, obec Nižná 
Slaná: 

register: parcelné 
číslo: 

výmera 
v m2: 

druh pozemku: 

KN-C 404 1 262 m2 zastavaná plocha a nádvorie 
Celková výmera prenajímanej plochy je 22 m2. 

 

CENA ZA PRENÁJOM: 

Cena za 1 m2 za 1 kalendárny rok:   0,25 € 

Spolu za predmet nájmu za 1 kalendárny rok: 5,50 € 

 

D. ukladá 
uzatvorenie Zmluvy o nájme nehnuteľného majetku medzi zmluvnými 
stranami. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/4.2: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Tibor Jerga – dlho sme bojovali ohľadom odkúpenia týchto bytov. Zrejme to prehodnotili, 
nakoľko otvárajú v Polome Centrum zdieľaných služieb a nejako sa im tam nechcú ľudia hrnúť. 
Ja som sa rozprával so starostkou, prečo vlastne nie je záujem o tieto zdieľané služby. Vysvetlil 
som to na našom prípade, že máme veľký problém s týmito prisťahovalcami, problém 
s majetkom Gemerskej Polomy, ktorý my ako obec nevieme udržiavať, a kvôli tomu naša 
dedina stráca aj tú nejakú nádej na obnovu. Potom sa vlastne zhodli aj poslanci Gemerskej 
Polomy, že by teda s našim návrhom súhlasili, tak nám teraz aj poslali k tomu vyjadrenie, že 
súhlasia s našou ponukou. Budem aj tak ešte apelovať na to, keby sme to už odkúpili, dali by 
sme napríklad dvojmesačnú alebo mesačnú  výpovednú lehotu všetkým nájomcom týchto 
bytov. A potom sa budeme snažiť mať to už na nejakej úrovni. Je to teraz strach a hrôza, viete, 
sami že veľké investície idú týmto smerom zo strany obce. Napríklad odpad okolo a samotný 
vývoz tohto odpadu. Musíme sa o to aj tak postarať, pretože životné prostredie nám to dá na 
zodpovednosť, pretože vinník ako vždy známy nie je, takže sa to v konečnom dôsledku musí 
postarať obec. V roku 2022 sme už s týmto mli problém, dali sme to do poriadku a snažili sme 
to aj nejako ukočírovať, ale títo občania sú proste nepoučiteľní a nenapraviteľní. Snažili sme sa 
aj prostredníctvom Rozvojového tímu, ale aj tak to nedopadlo.  Vy už by ste potom ďalej 
rozhodli ako budeme s týmito bytmi nakladať, či už zbúrať, alebo dať do kopy, spoločnou 
cestou rozhodneme čo by bolo najideálnejšie. Rozmáha sa nám tu výtržníctvo a bordel všade, 
a stále to ide z tejto časti. Je to smutné, preto zachráňme čo sa dá v tejto dedine.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/4.3  A. prerokovalo 
odpoveď na ponuku obce Nižná Slaná č. OcÚNS365/2024-1596, zo dňa 
26. 06. 2024, na odkúpenie bytových jednotiek č. 12, č. 13, č. 14, č. 15, 
č. 21 a č. 23 v bytovom dome na ul. Mierová 1042/17, Nižná Slaná-
Nižnoslanská Baňa, za súhrnnú sumu 16 100 € od obce Gemerská 
Poloma č. OcUGP/2024/819, zo dňa 23.10.2024 na odpredaj uvedených 
bytových jednotiek za súhrnnú sumu 16 100,- €. 

 

B. schvaľuje 
odkúpenie prebytočného majetku obce Gemerská Poloma 
a nadobudnutie majetku v zmysle § 4a, ods. 1, písm. b) a ods. 2 Interného 
predpisu obce Nižná Slaná č. 01/2023 Zásady hospodárenia s majetkom 
obce Nižná Slaná pozostávajúceho z nasledovných bytových jednotiek: 

 

ZMLUVNÉ STRANY: 

Predávajúci: Obec Gemerská Poloma, Námestie SNP 211/8, 049 22 
Gemerská Poloma, IČO: 00328227 

Kupujúci: Obec Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, 049 23 Nižná 
Slaná, IČO: 00328596 
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PREDMET PREVODU: 

Predmetom prevodu sú nasledovné bytové jednotky 
s príslušenstvom: 

 byt číslo 12 na prvom poschodí bytového domu súpisné číslo 42 
ul. Mierová v obci Nižná Slaná, postavenom na parcele registra 
„C“ číslo 1121 - v podiele 1/1, spoluvlastníckeho podielu na 
spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v 
podiele 1/24 za sumu 2 300,00 €; 

 byt číslo 13 na prvom poschodí bytového domu súpisné číslo 42 
ul. Mierová v obci Nižná Slaná, postavenom na parcele registra 
„C“ číslo 1121 - v podiele 1/1, spoluvlastníckeho podielu na 
spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v 
podiele 1/24 za sumu 2 300,00 €; 

 byt číslo 14 na prvom poschodí bytového domu súpisné číslo 42 
ul. Mierová v obci Nižná Slaná, postavenom na parcele registra 
„C“ číslo 1121 - v podiele 1/1, spoluvlastníckeho podielu na 
spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v 
podiele 1/24 za sumu 2 300,00 €; 

 byt číslo 15 na prvom poschodí bytového domu súpisné číslo 42 
ul. Mierová v obci Nižná Slaná, postavenom na parcele registra 
„C“ číslo 1121 - v podiele 1/1, spoluvlastníckeho podielu na 
spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v 
podiele 1/24 za sumu 2 300,00 €; 

 byt číslo 21 na prízemí bytového domu súpisné číslo 42 ul. 
Mierová v obci Nižná Slaná, postavenom na parcele registra „C“ 
číslo 1121 - v podiele 1/1, spoluvlastníckeho podielu na 
spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v 
podiele 1/24 za sumu 2 300,00 €; 

 byt číslo 23 na prízemí bytového domu súpisné číslo 42 ul. 
Mierová v obci Nižná Slaná, postavenom na parcele registra „C“ 
číslo 1121 - v podiele 1/1, spoluvlastníckeho podielu na 
spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v 
podiele 2/24 za sumu 4 600,00 €. 

 

SUMA ZA PREVOD: 

Spolu za predmet prevodu:  16 100,00 € 

 

C. ukladá 
uzatvorenie Kúpnej zmluvy medzi zmluvnými stranami.  
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Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/4.3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
K bodu neboli vznesené žiadne pripomienky.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/4.4  A. schvaľuje 
odkúpenie prebytočného majetku obce fyzických osôb a nadobudnutie 
majetku v zmysle § 4a, ods. 1, písm. b) a ods. 2 Interného predpisu obce 
Nižná Slaná č. 01/2023 Zásady hospodárenia s majetkom obce Nižná 
Slaná nasledovným spôsobom: 

 

ZMLUVNÉ STRANY: 

Predávajúci: 

1. Ľubica Sentpéteryová, Mierová 1071/11, Nižná Slaná 

2. Štefan Junger, Letná 10, Nižná Slaná 

3. Maroš Chalupka, Podunajská 12595/23G, Bratislava- Podunajské 
Biskupice 

4. Ing. Ján Chalupka, Ďurďošík 166 

Kupujúci: Obec Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, 049 23 Nižná 
Slaná, IČO: 00328596 

 

PREDMET PREVODU: 

Predmetom prevodu sú nasledovné nehnuteľnosti nachádzajúce sa 
v k. ú. Nižná Slaná, obec Nižná Slaná: 

register: parcelné 
číslo: 

výmera 
v m2: 

druh pozemku: 

KN-C 382/12 464 m2 ostatná plocha 
 

SUMA ZA PREVOD: 

Suma za 1 m2:    3,00 € 

Spolu za predmet prevodu:  1 392,00 € 

 

B. ukladá 
uzatvorenie Kúpnej zmluvy medzi zmluvnými stranami.  
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Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/4.4: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
Mgr. Tomáš Ladňák – ukázal poslancom o ktoré pozemky sa presne jedná. Jedná sa o chodníky 
na Závode, ktoré prechádzajú nie našim vlastníctvom, nevieme ich preto ani udržiavať, ani 
spravovať, a zóny medzi kinom a cestou, ktorá ale patrila spoločnosti SG 5, teraz už Jurajovi 
Rochfalušimu. My už máme napríklad projekt, ktorým budeme riešiť miestne komunikácie, 
ktoré prechádzajú cez niektoré z tých chodníkov a problémom je, že do realizácie projektu 
musíme mať všetko vo svojom vlastníctve a vysporiadané. Takže to potrebujeme riešiť aj z oho 
hľadiska, že na to máme viazané projekty a financie. On za tieto pozemky dostane miesta, kde 
vlastne prechádza cesta prvej triedy o ktorú sa stará štát, on u má dlhodobé jednania so 
slovenskou správou ciest a chce im to odpredať v kope.  

Mgr. Tomáš Ladňák názorne ukazuje poslancom, ktoré pozemky konkrétne prejdú na pána 
Rochfalušiho. Zástavka a chodník ostávajú obci, on chce vyslovene tú časť, ktorá prechádza 
hlavnou cestou. Druhá je časť, pri pánovi Vielohovi v smere dole na  Rožňavu, časť 1137 m2 
prechádza presne hlavnou cestou. Doteraz sme to mali vo vlastníctve my, aj keď to spravuje 
Slovenská správa ciest. Na Závode je to pri Kolkárni. Chodníky nám ostávajú a všetko medzi 
chodníkom, čo je pod hlavnou cestou si chce zobrať on. Takisto je to maličká časť, ktorá je 
medi obcou a bývalou zastávkou Siderit, tam prechádza len 41 m2 obecného pozemku pod 
cestou. Chce to dať na poriadok, pretože má uzavretú zmluvu o spolupráci so Slovenskou 
správou ciest, chce im to odpredať. A teda my od neho dostaneme tie pozemky, ktoré 
potrebujeme. Obci by dal 1469 m2, on by si zobal 1608 m2. Je tam síce drobný rozdiel, ale pre 
nás sú tie pozemky neupotrebiteľné a tie od neho potrebujeme, nakoľko na nich máme viazané 
financie. 

Tibor Jerga – tak chceme tam aj ten cyklochodník, máme už aj geometrický plán pripravený. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/4.5  A. schvaľuje 
zverejnenie zámeru zámeny pozemkov v k. ú. Nižná Slaná obec Nižná 
Slaná v zmysle § 9a ods. 15, písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov z dôvodov hodných osobitného zreteľa 
nasledovne: 

 

ZMLUVNÉ STRANY: 

Zamieňajúci č. 1: Obec Nižná Slaná, Námestie SNP 54/5, Nižná 
Slaná, IČO: 00328596 

Zamieňajúci č. 2: Juraj Rochfaluši, Glogovec 1238/42, Šenkvice 
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PREDMET ZÁMENY: 

a. Zamieňajúci č. 1 nadobúda nasledovné nehnuteľnosti: 

 KN-C 830/123 (svahy nad cestou): odčlenenie 410 m2 
od pozemku KN-E 2026/2 

 KN-C 830/124 (chodník): odčlenenie 587 m2 od 
pozemku KN-E 2026/2 

 KN-C 830/128 (svahy pod cestou): odčlenenie 472 m2 
od pozemku KN-E 2026/2 

Celková výmera: 1 469 m2 

b. Zamieňajúci č. 2 nadobúda nasledovné nehnuteľnosti: 

 z KN-E 184 časť o výmere 254 m2 + 1137 m2 = spolu 
1391 m2 

 z EKN 2014 časť o výmere 176 m2 

 z EKN 2042 časť o výmere 41 m2 

Celková výmera: 1608 m2 

 

ZÁMENNÁ CENA: 

Zámena je realizovaná bezodplatne. 

 
B. ukladá 
zverejnenie oznámenia o zámere zámeny nehnuteľného majetku obce na 
centrálnej úradnej elektronickej tabuli a na mieste v obci obvyklom 
podľa § 9aa, ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších zmien a predpisov a podľa § 4b, ods. 5, písm. c) Interného 
predpisu obce Nižná Slaná č. 01/2023 Zásady hospodárenia a nakladania 
s majetkom obce Nižná Slaná. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/4.5: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 5 

Zmeny a doplnky č. 3 územného plánu obce Nižná Slaná 
1. Zadávací list: úprava po prípravnej fáze 

 

Mgr. Tomáš Ladňák – schvaľovali ste už na zasadnutí v 2024 Zmeny a doplnky č.3 územného 
plánu obce Nižná Slaná. Pani projektantka Šimková, ktorú sme vybrali ako novú projektantku, 
si prešla celú dedinu osobne, aby sa zoznámila so všetkými časťami a potom navrhla niekoľko 
zmien, čo sa týka zadávacieho listu. Celý ostáva ako bol, jediné čo sa pridáva, je čistiareň 
banských vôd, aby keď budú stavať tú banskú čističku, aby bola aj zapísaná v územnom pláne.  

O zmeny sa jedná viac-menej formálne, ktoré ona ako človek s praxou zapracovala. V lokalite 
č.2 – sa vypúšťa posun navrhovanej preložky cesty I. triedy smerom východným, pretože nie 
je možné preložku posunúť. 

Lokalita č. 8 Ustodola – kde si pán Zagiba chcel postaviť chatku. Opravila nám plochu pre 
individuálnu rekreáciu na plochu individuálnej chatovej rekreácie. 

Materská škola Nižnoslanská Baňa – opravila zmiešané plochy vybavenosti a bývania na 
plochy bývalej občianskej vybavenosti určené na rekonštrukciu s umožnením polyfunkcie 
s bývaním. 

Bývalé kino Baník – nakoľko ešte nie jasné, čo sa nám podarí s internátom, či sa nám domov 
dôchodcov podarí, navrhla tam extrémne širokú škálu využitia, pridala plochy pre občiansku 
vybavenosť a sociálnu infraštruktúru obce s umožnením polyfunkcie  bývaním, aby tam mohlo 
byť čokoľvek, čo sa obec rozhodne, napríklad aj domov dôchodcov. 

Haldy pri ulici Hutnícka – opravila navrhované plochy priemyselnej zelene na polyfunkčné 
plochy nezávadnej výroby a občianskej vybavenosti a sociálnej infraštruktúry s ponechaním 
časti izolačnej zelene medzi bývaním a navrhovanými plochami výroby. 

Iné zmeny nie sú, všetko zostáva tak, ako ste pôvodne schválili.  Hlavný dôvod prečo sa to robí 
je elektráreň, stále ostáva naplánovaná tak ako bola, už teraz by nám mali vyplatiť svoju čiastku. 

Tibor Jerga – v máji by už konečne mali začať, ešte sa musíme rozhodnúť, nakoľko cez 
okresný úrad sa musíme vyjadriť ešte čo s tým odpadom tam 

Mgr. Tomáš Ladňák – na odpad máme projekt, ktorý bude prejednávať dnes v bode 6.6. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/5.1  A. rozhoduje 
v zmysle § 27 zákona č. 200/2022 Z. z. o územnom plánovaní v z. n. p. 
o obstaraní Zmien a doplnkov č. 3 územnoplánovacej dokumentácie obce 
Nižná Slaná na základe správy o stave územnoplánovacej dokumentácie 
a aktualizovaného Zadávacieho listu a po realizácii prípravných prác pre 
zhotovenie územnoplánovacej dokumentácie. 

 

B. schvaľuje 
B1. rozsah spracovania územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny 

a doplnky č. 3 územného plánu obce Nižná Slaná“ podľa 
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Zadávacieho listu v zmysle § 17 zákona č. 200/2022 Z. z. 
o územnom plánovaní v z. n. p. 

B2. začatie finálneho obstarania a spracovania  územnoplánovacej 
dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 3 Územného plánu obce 
Nižná Slaná“. 

 

C. žiada 
pokračovať v obstaraní a spracovaní územnoplánovacej dokumentácie 
„Zmeny a doplnky č. 3 územného plánu obce Nižná Slaná“ 
prostredníctvom oprávnených osôb v zmysle príslušných právnych 
predpisov.  

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/5.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 6 

Projekty a výzvy 
1. Informácia o úspešných projektoch a pokračovaní 

v rámci ďalších výziev 
2. Projektová dokumentácia pre rekonštrukciu 

a pamiatkovú ochranu Huty Etelka a okolia 
3. Budova ľudovej školy Nižná Slaná – Zvýšenie 

energetickej efektívnosti formou inteligentného 
riadenia energie 

4. Rekonštrukcia domu smútku Nižná Slaná 
5. Vyhotovenie projektovej dokumentácie – Výstavba 22 

bytových jednotiek pre obyvateľov z MRK v obci 
Nižná Slaná 

6. Odstránenie nelegálnych skládok v obci Nižná Slaná 
7. Zakúpenie malotraktora pre potreby obce Nižná Slaná 
8. Banícke dni a dni obce Nižná Slaná 2025: rozšírenie 

tradičného podujatia 

 

Mgr. Tomáš Ladňák – niekoľko projektov nám tu beží súbežne, jeden je vyhotovenie 
vodovodnej prípojky na rómsku osadu. Tam už sme na tom tak dobre, že projektová 
dokumentácia je už hotová a bola nám už oficiálne odovzdaná a začína sa už územné konanie 
o povolení stavby. Väčšinu žiadostí už máme naspäť, čiže môžeme rátať, že už možno koncom 
roka budeme mať aj všetky potrebné povolenia na to, aby sa mohlo začať stavať. 

Druhá vec, dávno už máme riešenú aj kanalizáciu, boli už aj všetci na obhliadkach pre celú 
obec, rieši sa teda presná poloha, v dohľadnej dobe by sme mali dostať už prvý čistopis toho, 
ako by mala kanalizácia v obci vyzerať. Sú to hlavné vetvy, nevyšli tam možno nejaké dve, tri 
ulice, ale hlavné vetvy a čistička pre Závod a pre obec vyšli v pohode.  Teraz sa už len dohaduje 
hlavne na Závode, kde trošku problém s tým terénom, že sa dohaduje, ako presne bude čistička 
umiestnená. 

Máme už podpísanú zmluvu o nenávratnom finančnom príspevku na opravu miestnych 
komunikácií, v zásade všetky, ktoré ešte doteraz neboli opravené, opravené budú. Dohromady 
je to niečo okolo  1000 0000 Eur, čo by malo byť okolo 12 stavebných objektov po celej obci 
Máme tam trochu dlhší čas realizácie, musíme do dvoch rokov od podpísania zmluvy začať 
s realizáciou, ale zatiaľ čakáme kvôli tomu, lebo nám príde nelogické, že ak sa tu bude robiť 
kanalizácia, aby sme urobili cesty a potom ich znova zbúrali. Takže dúfame že s dokumentáciou 
to pôjde dobre, nemali by tam byť nejaké veľké zádrhele, ale najskôr by chceli pokračovať do 
druhej fázy kanalizácie a potom by zrobili cesty. 

Ďalej oprava Baníckeho portálu. Tam sme to vyriešili takým spôsobom, aby sme podporili aj 
obec, že práce bude realizovať obecný podnik. 

Máme schválené Dni obce, minulý rok sme mali 4 000 Eur, tento rok nám  dal Košický 
samosprávny kraj 3 000 Eur. 
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Posledná vec, Rada partnerstva KSK nám konečne po dlhom čase schválila, že sa bude 
rekonštruovať Budova ľudovej školy. Výzva je z dvoch častí, prvá je schválenie a získanie 
financií na Rade partnerstva, a potom napísanie samotnej žiadosti na ministerstvo, pričom 
peniaze už máme pre nás rezervované, pretože to schválenie je záväzné, je tam do výšky 
330 000 Eur, vyzerá to dobre, takže obnova Ľudovej školy by sa mohla začať niekedy v druhej 
polovici roka. 

Ďalej riešime Dom smútku Nižná Slaná. Máme tam prisľúbené, že tiež tam máme nejaké 
financie rezervované, ale ešte to nemáme čierne na bielom na uznesení, takže ešte budeme 
čakať, ale vyzerá to tak, že tiež sa  už v tomto roku pohneme aj tomto smere. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.1  A. berie na vedomie 
informáciu o úspešných projektoch a pokračovaní v ďalších výzvach 
a žiadostiach obce Nižná Slaná pre získanie nenávratných finančných 
príspevkov. 

 

B. žiada 
o pokračovanie príprav na ďalšie výzvy a projekty v zmysle Plánu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nižná Slaná na roky 2021 – 
2027. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
Mgr. Tomáš Ladňák – na minulom zastupiteľstve ste schvaľovali, že budeme spoločne s pánmi 
Sombathym a Vitálošom realizovať a spolupracovať na tom, aby sme mohli vyhotoviť 
projektovú dokumentáciu a následne aj opraviť Hutu Etelka. Včera večer ešte bola možnosť, 
tak som odovzdal výzvu, nakoľko iba obec bola oprávnený žiadate, a žiadame teda financie na 
to, aby sa mohla vyhotoviť celá projektová dokumentácia. Nakoľko je to hodne náročná 
projekcia, vychádza tam suma niečo nad 100 000 Eur, podali sme to na okresný úrad a dúfame, 
že to nejakým spôsobom príde. Spolufinancovanie je tam vo výške 2 000 Eur a na tomto sa 
budú podieľať aj pán Vitáloš a Sombathy, resp. Nezisková organizácia Barbora, aby sme my 
na tom neboli škodní. 

Tibor Jerga- chceme aby sa ľady pohli, pretože najhoršie je to, keď samotná organizácia nevie 
sa zapojiť do tej výzvy tak pomôžeme my. Je to aj pre samotný rozvoj regiónu a spojenie 
príjemného s užitočným, aby sme mohli riešiť turizmus a rozvoj obce. 
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Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.2  A. schvaľuje 
A1. zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

regionálneho príspevku s kódom výzvy 01/OÚ_RV/2025 
vyhlásenej v rámci Programu podpory najmenej rozvinutých 
okresov s projektom Vyhotovenie projektovej dokumentácie 
pre pamiatkovú obnovu Huty Etelka. 

A2. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie nákladov spojených s realizáciou projektu, ktoré 
majú charakter neoprávnených nákladov a sú nevyhnutné na 
dosiahnutie cieľov projektu. 

 

B. žiada 
zabezpečiť všetky potrebné náležitosti pre podanie žiadosti o poskytnutie 
regionálneho príspevku. 

 

C. ukladá 
uzatvorenie zmluvy o poskytnutí regionálneho príspevku 
s poskytovateľom po obdržaní  rozhodnutia o poskytnutí príspevku. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
K bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.3  A. berie na vedomie 
uznesenie č. 6/7/2025/RP zo 6. zasadnutia Rady partnerstva Košického 
kraja pre integrovaný územný rozvoj, ktorým bol schválený projektový 
zámer integrovanej územnej investície Budova ľudovej školy Nižná 
Slaná – Zvýšenie energetickej efektívnosti formou inteligentného 
riadenia energie žiadateľa Obce Nižná Slaná v maximálnej výške 
333 112,00 €. 

 

B. schvaľuje 
B1. zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku s názvom „Výzva na podporu 
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energetickej efektívnosti a využívania OZE vo verejných 
budovách“ s kódom PSK-SIEA-007-2024-ITI-EFRR vyhlásenej 
v rámci Programu Slovensko s projektom Budova ľudovej školy 
Nižná Slaná – Zvýšenie energetickej efektívnosti formou 
inteligentného riadenia energie. 

B2. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie nákladov spojených s realizáciou projektu, ktoré 
majú charakter neoprávnených nákladov a sú nevyhnutné na 
dosiahnutie cieľov projektu. 

 

C. žiada 
zabezpečiť všetky potrebné náležitosti pre podanie žiadosti o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku v predmetnej výzve. 

 

D. ukladá 
uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 
s poskytovateľom po obdržaní rozhodnutia o poskytnutí príspevku. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.3: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
K bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.4  A. berie na vedomie 
podanie projektového zámeru na zasadnutie Rady partnerstva Košického 
kraja pre integrovaný územný rozvoj, pre realizáciu integrovanej 
územnej investície Rekonštrukcia domu smútku Nižná Slaná 
žiadateľa Obce Nižná Slaná v hodnote do 280 000 € s DPH. 

 

B. schvaľuje 
B1. zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku s názvom „Výzva na podporu 
energetickej efektívnosti a využívania OZE vo verejných 
budovách“ s kódom PSK-SIEA-007-2024-ITI-EFRR vyhlásenej 
v rámci Programu Slovensko s projektom Rekonštrukcia domu 
smútku Nižná Slaná. 
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B2. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie nákladov spojených s realizáciou projektu, ktoré 
majú charakter neoprávnených nákladov a sú nevyhnutné na 
dosiahnutie cieľov projektu. 

 

C. žiada 
zabezpečiť všetky potrebné náležitosti pre podanie žiadosti o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku v predmetnej výzve. 

 

D. ukladá 
uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 
s poskytovateľom po obdržaní rozhodnutia o poskytnutí príspevku. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.4: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
Tibor Jerga – problém s osadou v Kobeliarove čo máme. Nakoľko sa robí územný plán, je 
potrebné riešiť aj otázku miestnych obyvateľov osady Kobeliarovo na našom katastrálnom 
území. Chceli sme požiadať Slovenský pozemkový fond, aby previedol tieto pozemky pod 
správu obce. Bola úvaha, že by sa tam urobila jedna výstavba dvoch takých menších bytoviek, 
aby ste tú mohli zrušiť a aspoň trochu to tam skultúrniť. Je to tam strach a hrôza a nevieme si 
s tým rady, tak by dobré, keby sa tie chatrče zbúrali 

Beata Jungerová – kde by si dal tých ľudí keď zbúraš chatrče, do tej doby, kým by sa postavili 
tie byty? 

Tibor Jerga – tak sa budú musieť do toho nejako postarať kde sa uchýlia 

Beata Jungerová – kde by sa uchýlili, tie chatrče tam aj tak zostanú 

Adrián Mako- teraz to chcú tak robiť, že každá obec chce rušiť tie osady 

Beata Jungerová – veď koľko bytoviek sa postavilo a všetko schátralo. Zničili to. 

Tibor Jerga – je potrebné nad tým uvažovať teraz, ešte v zárodku. Všetci chcú teraz požiadať 
SPP napríklad o prevod pozemkov. Keď si už teda sami vyčlenia, že každý bude mať určitú 
svoju parcelu, už do toho nikdy nebudeme vedieť zasiahnuť. A bude sa to tam len nabaľovať 
a nabaľovať. Teraz ešte máme šancu, že to môžeme skultúrniť, napríklad aj Dobšiná tam má 
správcu.  

Ján Junger – veď aj v Dobšinej im postavili postavili bytovky, ale chatrče zostali a ešte sa aj 
rozrástli. 

Tibor Jerga – to všetko zrušili keď postavili bytovky. A práve preto, aby sa to nerozrastalo, 
môžu mať okolo bytovky všetko. Parkovisko a potraviny napríklad.  
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Ján Junger – ale čo im zabráni stavať ďalšie chatrče? Dosiaľ im nikto nevedel zabrániť. 

Tibor Jerga – keď by to bol obecný pozemok a všetko by sa tam vyčistilo 

Mgr. Tomáš Ladňák – od 01.04.2024 sa konečne stalo niečo, čo doteraz v zmysle zákona 
nebolo. Dovtedy ak ste niekomu zrušili chatrč, čiže obydlie na území obce, museli ste ho 
presťahovať do niečoho, alebo resp. do dediny alebo sa postarať o to, aby mal kde bývať. Toto 
sa ale zrušilo. Novým stavebným zákon je to samozrejme po viacerých výzvach tak, že obec 
môže tú stavbu zbúrať.  A nemusí sa starať kde ubytuje tých ľudí. Argument je taký, že do roku 
2027 majú čas na legalizáciu stavieb, teda pokiaľ spĺňajú náležitosti stavebného zákona. Pokiaľ 
nespĺňajú, čo teda chatrč zbitá z dosiek nespĺňa, nedostane kolaudáciu a do roku 2027 majú 
prechodné  obdobie a po tomto roku už obec môže vyzývať na zbúranie čiernych stavieb. 

Ján Junger – a čo ak postavia na pozemku, ktorý nie je obecný. Či sa to týka všetkých 
pozemkov aj v súkromnom vlastníctve. 

Tibor Jerga – áno, týka sa to všetkých pozemkov. Aj v Kobeliarove sa už ľudia sťažujú, že tam 
pokúpili domy čo sa dali. Preto by som bol najradšej, keby sa im to tam skultúrnilo , aby to bolo 
obývateľné.  

Ondrej Kašai – no tak či tak by k tomu muselo raz prísť, tak radšej to urobme skôr ako neskoro. 
Ale bolo by potom aj nejaké kontroly zabezpečiť 

Ján Junger – áno, lebo čo by im bránilo to zdevastovať. Ich to nebude, dostanú to zadarmo . 
Najhoršie je, že nie je na čo siahnuť, nakoľko nevlastnia nič. 

Tibor Jerga – vlastníkom bude obec. V Dobšinej bolo to isté. Akonáhle niečo pokazili, poničili, 
mohli sa už aj pratať odtiaľ. Ako obec to budeme mať pod kontrolou. Stále by sme vedeli dať 
sankcie, prípadne vysťahovať. Toto bol problém aj pri minulom vedení. Byty s rozpredali 
a nasťahovali sa tu neprispôsobiví ľudia. Keby obec rozhodovala o svojom majetku, v živote 
by s toto nestalo. Teraz sa bijeme o hlavu a snažíme sa niečo dať do toho regiónu a vidíte sami. 
Učňovská škola skončila na bode mrazu, zničená , v majetku človeka, ktorý sa nevie rozhodnúť 
čo s ňou. Dala sa odkúpiť za jedno Euro obci. My teraz dávame 70 000 Eur a zháňame aby sme 
niečím prispeli k rozvoju. Takisto byty, ktoré obec vlastnila. Predali sa po 500- 600 Eur, len 
preto, aby nám tu prišli prisťahovalci z iných okresov. A pozrime ako to skončilo. Keby každý 
jeden rozmýšľal ako robiť pre obec, bolo by mu jedno tých  500 -600 Eur, pretože je to naša 
obec, a my o nej chceme rozhodovať a normálne tu žiť. Nie rozpredať, aby sa nemuseli o nič 
starať. Nikto nepozeral na to, že keby to bolo všetko obecné, rozhodovala by obec a títo ľudia 
tu vôbec nemuseli byť. A keby sme chceli tú slobodárku zavrieť, tak by sme ju zavreli a nebýval 
by tam nik. A povedzme si pravdu, týmto trpia obe časti obce. Pretože už tu hľadajú domy 
a byty. A potom internát. Keby bol obecný, koľko možností na rozvoj a nové pracovné miesta 
by sme mohli mať. Elektrika, voda, všetko fungovalo, okná, dvere boli, čiže minimálne 
investície by boli. Napríklad školiace centrum mohlo byť, alebo tie šičky čo mali šiť poťahy.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.5  A. schvaľuje 
A1. zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku s názvom „Integrovaná 
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výzva - Podpora investičných aktivít ako komplexného rozvoja 
obcí z Atlasu rómskych komunít pre obce NP Rozvojové tímy“ 
s kódom PSK-UV-006-2024-DV-EFRR vyhlásenej v rámci 
Programu Slovensko s projektom Vyhotovenie projektovej 
dokumentácie – Výstavba 22 bytových jednotiek pre 
obyvateľov z MRK v obci Nižná Slaná. 

A2. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie nákladov spojených s realizáciou projektu, ktoré 
majú charakter neoprávnených nákladov a sú nevyhnutné na 
dosiahnutie cieľov projektu. 

 

B. žiada 
zabezpečiť všetky potrebné náležitosti pre podanie žiadosti o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku v predmetnej výzve. 

 

C. ukladá 
uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 
s poskytovateľom po obdržaní rozhodnutia o poskytnutí príspevku. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.5: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
Tibor Jerga – sami dobre viete ako to v našej dedine vyzerá. Preto, síce sa dotkne niektorých 
obyvateľov, ale zhodli sme sa na tom, že bude potrebné predsa len dať skoro všade závory. Už 
som komunikoval aj s určitými vlastníkmi pozemkov. Ako na Gamploch, tiež sa dala závora, 
odvtedy je čisto, nenosí sa bordel. Eko Areal Lewel a Feox tiež súhlasili že by dali závory, 
pretože tam, kde sa otočíte, sa zľaknete, všade je odpad nahádzaný. Preto potrebujeme tieto 
nelegálne skládky odstrániť. 

Mgr. Tomáš Ladňák – v rámci tohto projektu čakám už len na hodnotenie. 

Tibor Jerga – celý Závod by sme chceli vyčistiť, aj Harmanku aj všetko okolo, ale budeme 
musieť predsa len potom pristúpiť k tomu riešeniu, že dám rampy, aby naďalej už nemohli 
vyvážať odpad občania autami ďalej. Keby toto mala financovať obec, pretože vieme všetci 
dobre, že z okresného úradu by to aj tak pridelili nám, tak sa nedoplatíme. 

Branislav Grančák – prečo nedáme fotopasce? Tak by sme vedeli kto odpad priviezol. 

Tibor Jerga – aj sme ich dali, avšak v dnešnej dobe to nie dôkaz pre orgány v trestnom konaní. 
A keby sme aj zistili, kto odpad odviezol, ako sa už párkrát stalo, povedzme si pravdu, oni aj 
keď to odpracú, kde to vyvezú? Znova na iné miesto.  
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Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.6  A. schvaľuje 
A1. zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku s názvom „Integrovaná 
výzva - Podpora investičných aktivít ako komplexného rozvoja 
obcí z Atlasu rómskych komunít pre obce NP Rozvojové tímy“ 
s kódom PSK-UV-006-2024-DV-EFRR vyhlásenej v rámci 
Programu Slovensko s projektom Odstránenie nelegálnych 
skládok v obci Nižná Slaná. 

A2. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie nákladov spojených s realizáciou projektu, ktoré 
majú charakter neoprávnených nákladov a sú nevyhnutné na 
dosiahnutie cieľov projektu. 

 

B. žiada 
zabezpečiť všetky potrebné náležitosti pre podanie žiadosti o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku v predmetnej výzve. 

 

C. ukladá 
uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 
s poskytovateľom po obdržaní rozhodnutia o poskytnutí príspevku. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.6: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
Mgr. Tomáš Ladňák – z Environmentálneho fondu je to tak, keď sa pozerali hodnotiace 
kritériá, tak čím menej náklad na obyvateľa, tak tým  viacej bodov dostaneme. Minulý rok sme 
žiadali plnohodnotný traktor s vlečkou a so všetkým, ale keďže pri 70 000/1200 vám vyjde 
viacej ako 15 000/1200, tak sme neboli úspešný žiadateľ. Tak tento rok skúšame aspoň s 
menším malotraktorom.  

Ján Junger – už ste aj pozerali nejaké traktory? Aký je rozpočet, do akej sumy by sme vedeli 
pohybovať? 

Mgr. Tomáš Ladňák – cca 15 000 aj s príslušenstvom by sme mohli. 
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Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.7  A. schvaľuje 
A1. zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

dotácie z Environmentálneho fondu s názvom „C4: Nákup 
malotraktora/bagra a príslušenstva k malotraktoru/bagru“ 
vyhlásenej v rámci podpory z Environmentálneho fondu 
s projektom Zakúpenie malotraktora pre potreby obce Nižná 
Slaná. 

A2. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie nákladov spojených s realizáciou projektu, ktoré 
majú charakter neoprávnených nákladov a sú nevyhnutné na 
dosiahnutie cieľov projektu. 

 

B. žiada 
zabezpečiť všetky potrebné náležitosti pre podanie žiadosti o poskytnutie 
dotácie v predmetnej výzve. 

 

C. ukladá 
uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí dotácie z Environmentálneho fondu 
s poskytovateľom po obdržaní rozhodnutia o poskytnutí príspevku. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.7: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 
K bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/6.8  A. berie na vedomie 
A1. úspešné zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie dotácie vyhlásenej v rámci programu Terra incognita 
s projektom Banícke dni a dni obce Nižná Slaná 2025: 
rozšírenie tradičného podujatia s podporou vo výške 3 000 €.  

A2. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie spolufinancovania realizácie projektu vo výške min. 
10 % z celkových nákladov na realizáciu projektu. 

A3. vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2025 
pre pokrytie nákladov spojených s realizáciou projektu, ktoré 
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majú charakter neoprávnených nákladov a sú nevyhnutné na 
dosiahnutie cieľov projektu. 

 

B. ukladá 
uzatvorenie zmluvy o poskytnutí dotácie s poskytovateľom. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/6.8: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 7 

Výstavba nájomných bytov a technickej vybavenosti: 
Vyhlásenie podlimitnej zákazky pre stavebné práce pre 
výstavbu 16 nájomných bytových jednotiek v obci Nižná Slaná 

 

Mgr. Tomáš Ladňák - toto uznesenie ste už schvaľovali 2x. Raz v roku 2023, raz v roku 2024. 
tentokrát to potrebujeme schváliť znova, pretože sme už v roku 2025, aby sme vedeli vyhlásiť 
už teraz dúfam posledné verejné obstarávanie 

Tibor Jerga – len aby ste vedeli, aký je stým problém. Najprv sme mali projektovú 
dokumentáciu pripravenú, všetko bolo OK, že môžeme ísť do toho. Potom sme nemali súpisné 
číslo, potom bolo, že budova je na nič súca, pretože je to rozostavaná stavba, potom nebola 
kolaudovaná... 

Mgr. Tomáš Ladňák – Štátny fond rozvoja bývania to najprv zastavil, pretože nemáme 
dokumentáciu. Potom nás zastavil, že nemáme obstarávanie Potom zastavil, že budova nie je 
skolaudovaná Potom, že budova je už rozostavaná a projekt sme už začali, tak nemôžu 
poskytnúť, bez ohľadu na to, že my sme ten projekt ešte nezačali robiť, ani čiarku sme ešte 
neurobili, ale tvrdili, že áno. Tak sme rýchlo urobili dodatočnú kolaudáciu na sklad. Rýchlo 
urobili list vlastníctva a zapísali ju pekne na Miestny národný výbor Nižná Slaná. Potom sme 
rozmýšľali ako prehodiť Miestny národný výbor na obec Nižná Slaná a vystavovali sme dva 
autentifikačné protokoly. A teraz konečne minulý týždeň zapísali budovu ako sklad, ktorý má  
súpisné číslo a je zapísaný na obci Nižná Slaná. Takže všetky záležitosti sme doriešili len 
minulý týždeň.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

04/2024/7  A. ruší 
A1. platnosť uznesenia č. 02/2023/7.2 obecného zastupiteľstva obce 

Nižná Slaná zo dňa 24. 04. 2023. 

A2. platnosť uznesenia č. 04/2024/8.1 obecného zastupiteľstva obce 
Nižná Slaná zo dňa 24. 06. 2024. 

 

B. schvaľuje 
vyhlásenie verejného obstarávania s názvom „Stavebné práce – 16 
nájomných bytových jednotiek“, ktorého predmetom sú stavebné práce 
a bude realizované v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 
obstarávaní a zmene a doplnení niektorých zákonov podľa postupu 
v zmysle predpokladanej hodnoty zákazky, ktorá je určená na základe 
rozpočtu k projektovej dokumentácii „16 nájomných bytových 
jednotiek“ spracovanej zodpovedným projektantom Ing. arch. Petrom 
Bischofom vo výške 1 147 139,41 € bez DPH. 
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C. žiada 
starostu obce o prípravu všetkých potrebných materiálov pre vyhlásenie 
verejného obstarávania s názvom „Stavebné práce – 16 nájomných 
bytových jednotiek“. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/7: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 8 

Hlavný kontrolór obce: Správa o činnosti hlavného 
kontrolóra obce Nižná Slaná za rok 2024 

 

K bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Slanej uznesením číslo: 

01/2025/8  A. prerokovalo 
správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nižná Slaná za rok 
2024. 

 

B. berie na vedomie 
správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nižná Slaná za rok 
2024. 

 

Hlasovanie poslancov k uzneseniu číslo 01/2025/8.1: 
PRÍTOMNÍ POSLANCI: 7 z 9 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

ZA: 7 Junger, Jungerová, Ing. Gazdík, Grančák, Mako, Tóth, Kašai 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  
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Bod rokovania 
č. 9 

Rôzne 

 

Ing. Martin Gazdík – klzisko sa už tento rok podarí? 

Tibor Jerga – určite áno, už tento rok začneme, rozmýšľal som, že by sme urobili rybník. 
Odbagruje sa, opravia sa svahy,  sa poprípade sa dá fólia aby nepresakovalo a bude fungovať 
ako rybník a v zime ho môžeme využívať ako klzisko. 

Riešil som aj to ihrisko čo spomínal Braňo, nakoľko tam niekto polámal hojdačku, pôjdeme to 
určite opraviť. 

Branislav Grančák – boli to mladí chlapci ktorí to rozbili, ja som im aj pekne povedal aby 
neničili, nakoľko sme to robili pre deti. Pre všetky deti, nie preto, aby tam chodili pubertiaci 
skákať. Hneď aj pribehli rodičia tých mladých a odpoveďou bolo, že čo sa starám, že to nie je 
moje. Jedeným časom sme sa bavili, že by sme tam aj kamery dali. 

Tibor Jerga – čo sa týka kamerového systému, chceli sme s Kobeliarovom urobiť jeden 
spoločný projekt na kamerový systém. Z ministerstva nám prišla veľmi nečakaná 
a prekvapujúca odpoveď. Vraj financie už preniesli už niekam inam, nakoľko si oni nemysleli, 
že nejaká obec sa do tohto projektu vôbec zapojí.  

Mgr. Tomáš Ladňák – tá výzva sa volala Integrované systémy pre zvýšenie bezpečnosti obce 
Nižná Slaná a zlepšenie infraštruktúry kyber - priestoru. Oni aby to pretlačili, dali dohromady 
dve veci. Síce na ministerstve sa to vtedy prezentovalo ako krásna výzva pre obce na kamerový 
systém, ale obce zároveň museli prepojiť svoje systémy so Slovensko.sk, modernizovať si 
stránky, urobiť si nejaké tie prepojené systémy. My sme rozmýšľali, ako to urobíme čo 
najlepšie. Tak sme to vymysleli tak, že sa vytvorí monitorovacia hydrometeorologická stanica, 
budeme mať prepojené systémy, riešil so to aj s IT technikmi aj so Slovensko.sk, s tým že dve 
obce dohromady si prepoja systémy, budú navzájom komunikovať a budú si vedieť odovzdávať 
medzi sebou informácie, tak aby sme splnili všetky podmienky tej výzvy. A samozrejme 
najviac z tej výzvy sme vyčlenili na kamerový systém, dokonca tam bolo zahrnuté, že minimum 
je 200 000 Eur, nie maximum. Takže sme ešte pridávali moderné kamery, nové systémy 
a podali sme to. Výzva dobrá, úspešná, avšak z KSK prišla odpoveď typu, že nerátali s tým, že 
nerátali s tým, že niektorá obec vôbec zvládne takýto projekt spracovať a podať. Takže celú 
alokáciu  rovno pridelili KSK.  

Takže nám financie nepridelili, dali nám negatívne stanovisko. 

Ďalej sme napríklad projekt Medzinárodný deň Rómov. Bola to výzva pre minority nejaké, my 
máme Rómsku, tak sme požiadali dotáciu na festival. Oficiálna odpoveď bola, že sme mali 
veľmi dobrý a precízne spracovaný projekt, dávame Vám nula bodov a odporučili nám zapojiť 
do iného programu. 

Tibor Jerga – tak takto je to s projektami. 

Beata Jungerová – ešte sa chcem spýtať na tie autá po hlavnej ceste. Stále tri či štyri autá stoja 
na hlavnej ceste, tu je ráno problém prechádzať. Ja to nechápem. 

Ondrej Kašai – je potrebné zavolať policajtov 
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Branislav Grančák – chodia policajti hore-dole a čo. Nič nerobia. A pritom cedule s označením 
zákaz státia sú po celej ceste. 
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Bod rokovania 
č. 10 

Ukončenie zasadnutia 
 

 

Tibor Jerga – poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva 
o 16:50 hod. 

 


